
Засідання вченої ради  

18 листопада 2011 року відбулося засідання вченої ради ІВК КНТЕУ. 
Предметом обговорення на засіданні стали наступні питання:  

 Звіт про виконання інноваційного проекту «Розроблення та впровадження 
елементів дистанційного навчання в ІВК КНТЕУ», доповідачами виступили 
директор Інституту вищої кваліфікації Шклярук К.С., декан обліково-
економічного факультету Харченко О.А., та провідний інженера-програміст 
Старіков В.А. Слід зазначити, що під час доповіді серед присутніх мала місце 
жвава, продуктивна дискусія, за підсумками якої проректор з наукової та 
навчально-методичної роботи Притульська Н.В. відзначила зусилля 
учасників інноваційного проекту та досягнення на шляху впровадження 
елементів дистанційного навчання і акцентувала увагу на актуальності 
продовження реалізації проекту із збільшенням кількості дистанційних 
курсів. 

 Розгляд проекту навчального плану магістерської програми «General 
management» спеціальності «Бізнес-адміністрування», під час якого було 
вирішено надіслати його електронною поштою для більш детального 
ознайомлення та внесення необхідних коректив і пропозицій. 

 звіт кафедри економіки, менеджменту та маркетингу ІВК про науково-
дослідну роботу у 2010/2011н.р. – доповідала завідувач кафедри ЕММ    
Чаюн І.О., велика увага була приділена питанню щодо оптимального 
використанню наукового потенціалу викладачів та розвитку кафедри у 
майбутньому.  

В цілому результати науково-дослідної роботи кафедри та інституту 
були схвалені членами вченої ради ІВК.  
 
 


